
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба за прием на деца в 

общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 

Столична община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 

г., изм. и доп. (отстраняване на техническа грешка) – Решение № 270 по Протокол № 52 от 26.04.2018 г., 

изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 26.07.2018 г. 

 

Предложението ми е за детските градини да има райониране по подобие на училищата. Това би 

подпомогнало много родителите на 2 и повече деца с малко по-голяма разлика от 2 години, както 

финансово така и логостично. В идеалния случай първото дете ще е на училище, а второто в близката до 

училището държавна градина.  

 


